
На початку робочого тижня міський голова Ю. К. Фомічев 
провів загальну апаратну нараду з керівниками структур
них підрозділів Славутицької 
комітету.

15 липня у місті Тетієв відбувся 
Інвестиційний форум за сприяння 
Україно-арабської д ілової ради. 
Форум став знаковою подією для 
подальшого розвитку територіаль-

міської ради та виконавчого

них громад Київщини, послугував 
поштовхом для розвитку міжнарод
ного співробітництва, дав можли
вість продемонструвати економіч
ну привабливість українських міст.

«Взаємовигідне співробітництво з 
арабськими країнами Перської 
затоки ми повинні розпочинати та 
розвивати у повній мірі, адже ці 
країни мають значний авторитет не 
лише серед країн арабського світу, 
Африки, але й у всьому світі», -  за
уважив Юрій Кирилович. У ході 
форуму міські голови Руслан 
Майструк та Юрій Фомічев підписали 
партнерську угоду між найпівденні- 
шим та найпівнічнішим містами 
Київської області -  Тетієвом і 
Славутичем. Угода про партнерство 
між нашими містами відкриває широ
ку можливість для реалізації спільних 
проектів, а взаємна співпраця буде 
корисною нашим громадам.

У Славутичі продовжуються 
роботи з благоустрою. Для міських 
комунальних служб першочерго
вим залишається вирішення таких 
питань: ямковий ремонт, встанов
лення «водяних воріт» та нових 
зупинок, завершення робіт із вста
новлення павільйонів з роздільного 
збору відходів, покоси трави.

Окремо зверталася увага на 
нараді на зміни щодо порядку надан
ня житлово-комунальних субсидій.

Усі служби міста працюють у 
штатному режимі.
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